
ДО КМЕТА НА СТОЛИЧНА ОБЩИНА
Г-ЖА ЙОРДАНКА ФАНДЪКОВА

ЧРЕЗ:
ПРЕДСЕДАТЕЛЯ НА СТОЛИЧЕН
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ
Г-Н ГЕОРГИ ГЕОРГИЕВ

Уважаема г-жо Фандъкова,
Уважаеми г-н Георгиев,

На основание чл. 129, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и
дейността на Столичен общински съвет, моля да ми отговорите устно и
писмено на първата следваща сесия на СОС на следното питане, което да

бъде включено в Дневния ред на Съвета:

ПИТАНЕ
От Симеон Ставрев –

Общински съветник в Столичен общински съвет

Относно: Неработещи тоалетни в Западен парк една година след
приключване на ремонта

Уважаема г-жо Фандъкова,

След близо три години, няколко пъти отлагане на крайния срок и похарчени почти
11 млн. лв. - ремонтът на Западен парк в София приключи през март 2021 г. Това
коставаше оставката на заместник-кметът на София по екологията Йоана
Христова. Освен очевидния провал с ремонта на парка, вашата
администрация продължава да не може да се справи с нещо толкова
елементарно - хигиенните нужди на софиянци. Една година след като се
предполага, че ремонтните дейности са приключили и четири години от началото
на самия ремонт, тоалетните в Западен парк още НЕ работят. Напомням ви, че
близо 3 години след края на ремонта на градинката Кристал, тоалетните и там НЕ
са въведени в експлоатация.
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По тези причини моля да ми отговорите на следните въпроси:
1. Кога точно е започнал ремонтът на Западен парк?
2. Кога точно е завършил ремонтът на Западен парк?
3. Кога са поставени тоалетните в Западен, показани на снимката по-долу?
4. Защо не работят тези тоалетни и до ден днешен?
5. Кога най-накрая ще бъдат пуснати в експлоатация тези тоалетни?

София
26 февруари 2022                                                                                         С уважение,

……………………………..
(СИМЕОН СТАВРЕВ)

Документът е подписан с електронен подпис.
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